
Slack beslutninger 7 marts 2019 og frem 
 
Den 7 marts 2019 
Det besluttes at fastholde konstitueringen: 
Formand: Louise Overgaard 
Næstformand: Benjamin Rotendahl 
Kasserer: John Munk 
Sekretær: Sune Nilausen 
Medlem: Nikolaj Bührmann, Lis Zacho, Mikkel Kisling, Mathias Siggard Jørgensen 
Suppleanter: 1 Maria Scheel-Lonsdale, 2 Jakob Libak Rasmussen, 3 Jørgen Tietze  
 
Der aftales også at afholde flere fysiske møder, for at skabe et godt samarbejde. 
 
Den 9 marts 2019 
Forretningsordenen er vedtaget ved flertal 
Der aftales at alle i Hovedbestyrelsen kan sætte en afstemning i gang, hvortil flertallet 
derefter bestemmer. 
 
Den 24 marts 2019 
Ændringer af forretningsordenen er godkendt enstemmigt  
Beslutning om sekretariatet tages op på kommende bestyrelsesmøde 
 
Flertal stemmer for at sekretariatet kan gå i gang med ansættelse af en midlertidig 
diversitetsmedarbejder.  
For: Louise Overgaard, John Munk, Liz Zacho, Sune Nilausen, Mikkel Kisling. 
Nikolaj Bürhmann vil have det taget op på bestyrelsesmøde først. 
 
Der stemmes for enstemmigt af de nye formuleringer i Vision, strategi og mål Coding Pirates 
Danmark Januar 2019-December 2021 
 
Den 28 maj 2019 
Det besluttes at kigge nærmere på sekretariatets synlighed fremadrettet i samarbejde med 
sekretariatet. For bedre at kunne skabe bro mellem sekretariatet og de frivillige. 
 
Den 30 maj 2019 
Louise gives mandat til lønforhandling. Flertal vedtaget 
 
Den 4 juni 2019 
Der mangler penge til folkemødet og der vedtages i slack med flertal, at der tages fra 
eventpuljen. Fordi der er et overskud i puljen, da der ikke har været mange ansøgninger til 
den. Og fordi det ikke er et Hovedbestyrelses arrangement.  
 
Den 18 juni 2019 
Det besluttes at tage punktet om kommunikation i foreningen op til mødet den 30 juni 2019. 
Grundet negative opslag i Community, for at finde frem til en fælles indgangsvinkel på 
udfordringen. Hovedbestyrelsen beslutter at vise deres samarbejde, ved samlet at 



synliggøre sig i evt debatter på Community og slack. I håb om at få en bedre tone under 
debatterne fremadrettet. 
 
Den 19 august 2019 
Nikolaj Bürhrmann har en kortere fraværsperiode og 1. suppleanten Maria Scheel-Lonsdale 
træder derfor til, frem til december 2019. 
 
Den 21 august 2019 
Vi bliver gjort opmærksomme på vores opslags indhold i foreningen og der besluttes at kigge 
nærmere på branding, markedsføring og kommunikationsstrategier i foreningen. 
 
Den 25 august 2019 
Der stilles spørgsmål til processen af referaterne - mht tilrettelser, indhold, vedhæftning af 
bilag og hvordan proceduren er generelt. Hvortil der besluttes en anden tilgang. Vi 
samarbejder omkring at skrive referaterne og det godkendes under mødet før afslutning. Det 
bliver ikke blot beslutningsreferater for at være mere åbne. Senere vedtages, at gennemgå 
referatet punkt for punkt under selve mødet for at nå det før afslutning af mødet -  den 17 
september. 
 
Den 4 september 2019 
Lidt uenighed omkring kommunikationen og informationsflowet, så alle 
Hovedbestyrelsesmedlemmer kan tage kontakt til sekretariatet i vores kanaler. Med senere 
udvikling til at sekretariatslederen deltager på møderne så tit som muligt, for at skabe bedre 
indsigt for alle Hovedbestyrelsesmedlemmer.  
 
Den 24 september 2019 
Feedback efter Frivilligprojektets EXPLORE ØST på Carlsberg, ender med en beslutning 
om, at skære ned på ressourceforbruget til EXPLORE VEST ved Århus. 
 
Oktober 
Beslutning om at lave et opslag på facebook og slack for at modtage inputs vedr støtte fra 
afdelingerne til en udvikler på medlemssystemet. På den baggrund af at medinddrage de 
frivilliges inputs i beslutningsprocessen. Der var ikke opbakning og Bestyrelsen ledte derfor 
efter andre muligheder. 
 
Den 3 oktober 2019 
Der lægges op til ændring af opslag på vores SoMe kanaler, med forslag til en strategi med 
en evt reklamepolitik eller en ny tilgang. Beslutningen bliver at lægge vægt på Coding 
Pirates i opslagene og være varsom med at tagge unødigt. 
 
Den 6 oktober 2019 
Det bliver besluttet at spørge ud i Community og slack vedr. planlægning af forårsæsonen 
for at medinddrage de frivillige i processen og få inputs fra afdelingerne. Opslaget kommer 
ud den 6 oktober. Det viser sig at have rigtig god effekt. 
 
Den 7 oktober 2019 



Beslutning om at dele grafer vedr medlemssystemet i Community og på slack, for at 
medinddrage de frivillige i udviklingen og modtage inputs.  
 
 
Den 24 oktober 2019 
Der er foreslået at nyhedsbrevet får en sektion der hedder “nyt fra bestyrelsen”. Med debut 
første gang i november. Dette er for at synliggøre Hovedbestyrelsens arbejde bedre. Trådte i 
kraft i november. 
 
Den 6 december 2019 
Det lægges opslag op om fundraiser.  
 
Den 13 December 2019 
Der stemmes for et budget med event- og kommunikationsmedarbejder med flertal. 
 
Den 17 december 2019 
Der stemmes for at skære ned på Landsmødet, fra 2 til 1 dags forløb. På baggrund af 
manglende midler.  
For: Benjamin Rotendahl, John Munk, Lis Zacho, Mathias Jørgensen, Louise Overgaard, 
Sune Nilausen 
Imod: Nikolaj Bührmann 
 


